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ZAPISNIK 
SA 43 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
43. sjednica VMO Draga održana je 22.08.2022. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov Šustar, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 42. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Dogovor oko provođenja programske aktivnosti pod nazivom Dan MO 
2. Komunalna problematika 

 
 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1  
U svezi plana provedbe planirane programske aktivnosti pod nazivom obilježavanje "Dana MO“, 
nakon dogovora članova Vijeća donesen je sljedeći 
Zaključak 
Vijeće MO Draga odlučilo je da se usvojeni program pod nazivom Dan MO provede u suradnji s 
Boćarskim klubom Draga koji planira ovaj vikend provesti obilježavanje 50 godina postojanja 
kluba. 
Dana 27. i 28. 08.2022. održati će se boćarskski turnir na jogu uz Hrvatski dom Draga. 
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Dana 27. i 28.08.2022. održati će se malonogometni turnir na sportskom igralištu u Dragi, a na 
terasi uz jog održati će se turnira u kartama. 
Za mještane, sudionike u programu i goste planira se pripremiti fažol i roštilj za koje prijavljeni 
volonteri imaju uvjeta za pripremu u kuhinji Boćarskog kluba Draga. 
U zabavnom dijelu programa nastupiti će bez naknade članovi Riječkog komornog zbora Val.  
U drugoj polovici mjeseca rujna u Hrvatskom domu Draga održati će se turnir u kickboxingu. 
Prema planiranim i odobrenim sredstvima osigurati će se pehari za boćare, medalje za kartaše, 
pehari za ekipe u malom nogometu, medalje pobjednicima u kickboxingu. Na otvorenom 
osigurati će se i pripremiti počašćivanje učesnika u navedenom programu, mještana i gostiju. 
U planiranom programu predviđeno je održavanja jedne kazališne predstave međutim kako se 
neće provesti, planirana sredstva neće se ni utrošiti. 
 
 
AD 2  
Predsjednik Vijeća daje sljedeće informacije: 
- Dobivena je od Rijeka Plusa povratna informacija u vezi zatražene postave usporivača 
prometa u Ulici Tomasići kod kbr. 35, te obaviještavaju da u navedenoj ulici ne postoje tehnički 
uvjeti za postavu istih. Naime, umjetne izbočine i uzdignute plohe mogu se postavljati na 
lokalnim i nerazvrstanim cestama u naselju pored javnih objekata i prostora (škola, dječjih 
vrtića, igrališta i sl.) na kojima je nužno usporavanje brzine kretanja vozila radi sigurnosti 
prometa. 
S dobivenim odgovorom upoznat je mještan koji se je i obratio Vijeću s zahtjevom. 
- Dobivena je od Rijeka Plusa povratna informacija u vezi zatraženog ocrtavanja prometne 
signalizacije na adresi Brig 71/4, te obaviještavaju kako je riječ o uskoj dvosmjernoj prometnici, 
gdje je brzina kretanja vozila prometnim znakom ograničena na 30 km/h, te je time vozačima 
jasno dano do znanja da prilagode brzinu kretanja prema uvjetima na cesti. Nema mogućnosti 
niti tehničkih uvjeta za dodavanje dodatne prometne signalizacije, obzirom da na lokaciji postoji 
prometni znak. Nepoštivanje ograničenja brzine kretanja, spada u djelokrug prometne policije i 
svakako je problem koji nažalost stvaraju neodgovorni pojedinci. 
S dobivenim odgovorom upoznat je mještan koji se je i obratio Vijeću s zahtjevom. 
- Dobivena je od Rijeka Plusa povratna informacija da je prijavljena linijska rešetka u ulici Pod 
Ohrušvom tkz. Progon sanirana. 
- Dobivena je od Rijeka Plusa povratna informacija da je zatražena odvodnja površinskih voda 
s prometnice u ulici Brig kbr.84 riješena. Asfaltiranje će se izvršiti kroz redovno održavanje 
prometnica 
- Dobivena je od K.D. „Čistoće“ povratna informacija da su oštećene posude za odlaganje 
kućnog smeća zamijenili i to na svim lokacijama koje su prijavljene. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je prijava da je uočeno da je rampa 
na proširenju prije mjesnog groblja Draga iskrivljenja. 
- Direkcija komunalog redarstva dostavila je odgovor službe održavanja, u kojem je navedeno 
da sukladno proslijeđenom upitu Vijeća kao i uvidu u stanje na terenu izvješćuju da je 
predmetno stablo koprivića, iako obraslo bršljanom, vitalno, ne ometa promet Ulicom Brig i ne 
oštećuje nadzemne vodove. Napominje se da za utvrđivanje vitalnosti i stabilnosti stabla trebalo 
dati izraditi elaborat, a što nije u njihovoj nadležnosti. 
Nadalje je mišljenje da bi bilo dobro prerezati bršljan u dnu debla da ne guši krošnju. Slijedom 
navedenog, vlasnik je dužan, sukladno Zakonu o cestama brinuti da grane ne budu niže od 
4,5m iznad profila ceste. Ukoliko bi došlo da naginjanja debla na prometnicu, morat će ukloniti 
kompletno stablo koprivića. 
Od komunalnog redarstva je potvrđeno da će nastaviti vršiti nadzor, sukladno ovlastima, te 
ukoliko grane budu prelazile na javnu prometnicu i time ometale promet, poduzeti će mjere 
prema vlasniku nekretnine, kao što je to i do sada učinjeno.  
Također, prenijeti će se vlasniku nekretnine mišljenje stručne službe, vezano za održavanje 
stabla.  
- Vijeće MO zaprimilo je dopis mještana u kojem se moli da se ukloni postavljena parkirna 
rampa od strane gradske službe. Prema dobivenoj informaciji o nadležnosti Direkciji 
komunalnog redarstva prosljeđen je zahtjev mještana, te je zatraženo da se dostavi povratna 
informacija o postupanju. 
- Direkciji komunalnog redarstva dostavljen je mail u kojem se zatražilo da se pregleda 
kamera koja se nalazi kod proširenja prije mjesnog groblja iz razloga što je u razdoblju od 
utorka 19.07. do petka uočeno oštećenje postojeće rampe. Vijeće MO je zamolilo dobivanje 
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snimke kako bi možda i prepoznali počinitelja jer se smatra da se na navedeno treba reagirati. 
Oštećenje rampe prijavljeno je i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav 
Od Direkcije komnalnog redarstva dobivena je povratna informacija da nema ništa pohranjeno u 
arhivi za taj vremenski period.  
U međuvremenu po prijavi Vijeća, Odjel gradske uprave za komunalni sustav izdao je nalog i 
oštećena rampa je popravljena. 
- Vijeću se obratio mještanin u svoje i u ime vlasnika ostalih susjednih kuća u svezi velikog 
otpadnika za preostali otpad koji je postavljen prekoputa kolnog izlaza iz kuće Brig 25/a, do 
ulaza u kuću Brig 46, i pred sami ulaz u hostel Brig ul. 45. Zatraženo je da se isti makne zbog 
sigurnosti.  
Vijeće je zahtjev prosljedio K.D. Čistoći. te je vrlo brzo dobivena povratna informacija da je 
temeljem terenskog obilaska kao i dogovora s vlasnikom hostela, spremnik izmješten na drugi 
lokalitet. 
 
- Ponovo je dostavljen mail Direkciji komunalnog redarstva u kojem se navelo da su Vijeće 
MO Draga i mještani mišljenja da nije utvrđeno pravo stanje u ulici Pod Ohrušvom, te se traži 
ponovni izlazak na teren po rješavanju predmetnog. 
- Po postavljenom upitu K.D. “Čistoća” dostavila je informaciju da je u izvedbni zaštitna ograda 
po usvojenom kom. prioritetu Vijeća MO Draga za 2022. godinu, pod stavkom - sanacija divljeg 
odlagališta u Ul.Tijani kod br.14. 
Dobivena informacija o daljnjem postupanju prosljeđena je na znanje mještanki koja je postavila 
upit o daljnjem tijeku provođenja kom. priotireta, a čiji je prijedlog usvojen i uvršten u plan 
prioriteta za 2022.  
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


